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BRMG-KRW-X.0012.12.2014 
 

Protokół Nr 35-12/2014 
 
z posiedzenia Komisji Rewitalizacji Rady Miasta Gdańska, które odbyło się dnia 28 
sierpnia 2014 roku (czwartek), rozpoczęte o godz. 8: 45, w sali nr 007 Nowego 
Ratusza, przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 
Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załącznik nr 1, 
załącznik nr 2 do protokołu.  
 
Na stan siedmiu (7) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło siedmiu (7), 
czyli było quorum do podejmowania prawomocnych opinii i wniosków.   
 
 
Posiedzeniu przewodniczył Radny Dariusz Słodkowski, Przewodniczący Komisji 
Po stwierdzeniu quorum, otworzył 34 posiedzenie, powitał zebranych i 
poinformował, Ŝe porządek obrad został dostarczony radnym pocztą elektroniczną 
w terminie regulaminowym. Porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 
Następnie poddał pod głosowanie przyjęcie następującego porządku obrad: 

 
 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej 
uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Miasta Gdańska na lata 2014 – 2040 - druk nr 1391 + autopoprawka – w 
zakresie działania Komisji.   

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej 
uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu Miasta Gdańska na 2014 rok - 
druk nr 1392+ autopoprawka – w zakresie działania Komisji.  

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

 
3. Sprawy wniesione, wolne wnioski. 
 
 

Głosowanie: 
Porządek został przyjęty 7 głosami za - jednogłośnie. 
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Punkt – 1  

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Gdańsk zmieniającej uchwałę w sprawie 
przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2014 – 2040 
- druk nr 1391 + autopoprawka. Oryginał projektu uchwały – druk nr 1391 wraz z 
autopoprawką stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z 28 sierpnia 
2014 roku. Sprawa: BRMG - S.0006.264.2014 

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Teresa Blacharska, Skarbnik Miasta Gdańska 
Referując przedmiotowy projekt uchwały wraz z autopoprawką – w zakresie 
działania Komisji powiedziała m.in., Ŝe autopoprawka jest związana m.in. z 
wprowadzeniem Zarządzenia Prezydenta dochodów od Wojewody. Natomiast w 
samym druku są zmiany związane z dwoma projektami realizacyjnymi, jako dotacja 
unijna, w związku, z czym zmniejszamy nasz wkład własny w WPF. Mamy 
zwiększone dofinansowanie, jeśli chodzi o Dolne Miasto na 42,92% z 
dotychczasowych 36,43% i Letnica z 42,8% do 62,12%. 

 
Przewodniczący Dariusz Słodkowski 
Podziękował za przedstawienie informacji. Nie ma głosów w dyskusji, przechodzimy 
do głosowania. 

 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Dariusz Słodkowski 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2014-
2040 – druk nr 1391 wraz z autopoprawką – w zakresie działania Komisji. 
 
Głosowanie: 

Komisja 7 głosami za – jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały - bez poprawek, zawarty w druku nr 1391 wraz z 
autopoprawką – w zakresie działania Komisji. Opinia Nr 35-12/49/14/2014 
 

 
Punkt – 2 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie uchwalenia budŜetu Miasta Gdańska na 2014 rok - druk nr 1392 + 
autopoprawka. Oryginał projektu uchwały – druk nr 1392 wraz z autopoprawką stanowi 
załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z 28 sierpnia 2014 roku. Sprawa: 
BRMG - S.0006.265.2014 

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Teresa Blacharska, Skarbnik Miasta Gdańska 
Referując przedmiotowy projekt uchwały wraz z autopoprawką – w zakresie 
działania Komisji powiedziała m.in., Ŝe autopoprawka nie dotyczy zakresu Komisji, 
a jest jeszcze związana z budową stadionu. Firma „Wakoz”, moŜe nie 
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bezpośrednio, ale firma ta zawarła z nami umowę na przygotowanie terenu pod 
budowę stadionu, a wiemy, Ŝe tam był mogilnik. Podwykonawca zaskarŜył miasto i 
w konsekwencji Sąd NajwyŜszy potwierdził, Ŝe podwykonawcy, mimo, Ŝe nie był 
zatwierdzony przez inwestora podwykonawca musimy zapłacić odszkodowanie, a 
właściwie nie odszkodowanie tylko dodatkowe wynagrodzenie, stąd jest 
autopoprawka. Natomiast druk podstawowy w zakresie działania Komisji, to 
przewidujemy dotację dla Instytutu Kultury Miejskiej na zadanie wykonanie 
aranŜacji z mebli miejskich i zabudowy, która słuŜyć będzie, jako przestrzeń do 
codziennego funkcjonowania punktu informacyjnego i wypoŜyczenia ksiąŜek na 
Targu Węglowym. 
 
RównieŜ przeznaczamy środki na renowację pomnika Bitwa pod Oliwą. Naprawa 
nawierzchni bitumicznej i brukowej ulic: Elbląska, Chłopska, Dolna Brama, Hallera, 
Chałubińskiego, Cieszyńskiego i, Dragana, Grobla I-IV. Dajemy 600 tysięcy złotych 
dla Gdańskiego Zarządu Nieruchomości Komunalnych z przeznaczeniem na 
zwiększenie dotacji na dopłaty do wysokości 98% planowanych kosztów 
ponoszonych przez zakład budŜetowy z tytułu utrzymania czystości i porządku 
powierzchni zewnętrznych stanowiących własność Gminy Miasta Gdańska, będących 
w zarządzie GZNK. Przeznaczamy środki na renowację elewacji elementów 
zadaszenia do Piwnicy Rajców, jest to kwota 49 tysięcy złotych. Dziękuję bardzo. 

 
Przewodniczący Dariusz Słodkowski 
Dziękuję.  
 
Radna Aleksandra Dulkiewicz, członek Komisji 
Swego czasu rozmawialiśmy o remoncie chodnika przy Piwnicy Rajców. W czerwcu 
na sesji pytałam prezydenta Bojanowskiego. I jestem mile zaskoczona, Ŝe ten 
chodnik został naprawiony. 
 
Radny Piotr Skiba, członek Komisji 
Nie doczytałem, jaka kwota jest przewidziana na to odszkodowanie dla firmy 
„Wakoz”? 
 
Pani Teresa Blacharska, Skarbnik Miasta Gdańska 
W sumie, razem z odsetkami jest to kwota ponad 8 milionów złotych. Pieniądze 
pochodzą w większości teŜ związanych ze stadionem, poniewaŜ Hydrobudowa dała 
gwarancję naleŜytego wykonania robót, a poniewaŜ te roboty nie zostały 
wykonane, to wystąpiliśmy do banku na uruchomienie gwarancji, i te dochody do 
nas wpłynęły, no i z tych dochodów pokrywamy to. Myśleliśmy, Ŝe z tych dochodów 
będziemy robić przy stadionie dodatkowe prace, Ŝeby był bardziej atrakcyjny, i na 
razie musimy od tego pomysłu odejść.  
 
Przewodniczący Dariusz Słodkowski 
Na ul. Grobla I-IV ma być tylko naprawa powierzchni bitumicznych, czyli będzie 
miejscowa naprawa asfaltu, a nie będzie naprawy powierzchni brukowych. 
 
Radny Piotr Grzelak, członek Komisji 
Jest napisane i powierzchni brukowych, czyli teŜ. 
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Przewodniczący Dariusz Słodkowski 
Ale na tych ulicach, czyli Grobla I-IV jest tylko powierzchnia bitumiczna. Na Grobli 
I jest bruk, ale na Grobla, II, III, i IV jest asfalt. Dobrze, później będziemy na ten 
temat rozmawiać. 
 
Pani Teresa Blacharska, Skarbnik Miasta Gdańska 
Jest to wydatek modernizacyjny. 
 
Przewodniczący Dariusz Słodkowski 
Tam są za małe przewidziane kwoty, Ŝeby był to remont całkowity, pewnie będą 
tylko połatane dziury. 
 
Pani Teresa Blacharska, Skarbnik Miasta Gdańska 
Nie jest to inwestycja, gdyby była wymiana nawierzchni, to tak.  
 
Radna Aleksandra Dulkiewicz, członek Komisji 
Na ul. Ogarnej teŜ nie było to zadanie inwestycyjne, a została zrobiona wymiana. 
 
Przewodniczący Dariusz Słodkowski 
Do 15 września Komisja ma termin zgłaszania wniosków do budŜetu, a budŜet jest 
wyborczy, więc moŜna zgłaszać wnioski w tym zakresie, a mamy dobre 
doświadczenie z zeszłego roku, bo kilka wniosków znalazło akceptację, i moŜe w 
tym roku teŜ by się udało? Nie ma więcej głosów w dyskusji. Przechodzimy do 
głosowania. 

 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Dariusz Słodkowski 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu 
Miasta Gdańska na rok 2014 – druk nr 1392 + autopoprawka - w zakresie 
działania Komisji.  

 
Głosowanie: 
Komisja 7 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały - bez poprawek, zawarty w druku nr 1392 wraz z 
autopoprawką – w zakresie działania Komisji. Opinia Nr 35-12/50/16/2014 
 
 
 

Punkt – 3 
Sprawy wniesione, wolne wnioski. 
 
Przewodniczący Dariusz Słodkowski 
Poinformował członków Komisji, Ŝe wstępnie posiedzenie Komisji odbędzie się 18 
września. Będzie to wspólne posiedzenie z Komisją Rozwoju Przestrzennego w 
sprawie prezentacji KREM (Koncepcja Regulacji Estetyki Miasta). 
 
Radna Aleksandra Dulkiewicz, członek Komisja 
Ta koncepcja Komisji juŜ była prezentowana. 
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Przewodniczący Dariusz Słodkowski 
Ale to teraz będzie prezentowana koncepcja, która zostanie podjęta uchwałą Rady 
Miasta Gdańska. 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
To będzie formalne posiedzenie Komisji, bo w planie pracy mamy chyba 8 
września? 
 
Przewodniczący Dariusz Słodkowski 
Tak. Będzie to posiedzenie formalne, wspólne z Komisją Rozwoju Przestrzennego i 
Ochrony Środowiska Rady Miasta Gdańska, i odbędzie  się prawdopodobnie 18 
września o godz. 16. Natomiast spotkamy się jeszcze w drugim tygodniu września, 
bo musimy złoŜyć wnioski do budŜetu, które trzeba złoŜyć do 15 września, i 
chciałbym Ŝeby posiedzenie miało jeszcze jeden temat merytoryczny, w sensie 
rewitalizacji. Będę rozmawiał z Panią Przewodniczącą Chmiel, a z Państwem będę 
kontaktował się drogą mailową. 
 
Spraw wniesionych ze strony członków Komisji nie ma. Dzisiejszy porządek obrad 
został wyczerpany. Zamykam posiedzenie Komisji. 
Na tym posiedzenie zostało zakończone – godz. 9:00. 
 

 
 

Przewodniczący Komisji 
 

Dariusz Słodkowski 
 

 
 
Protokół sporządziła: 
 
ElŜbieta Wajs-Deyck 
Pracownik Biura Rady Miasta Gdańska 
 
 
 


